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استقلال

 موافقت
 با جدایی برای 

ابراز تشکر
باشگاه  معاونان  از  یکی  ســمیعی،  فرشید 
باشــگاه  مدیرعامــل  شــده  مدعــی  اســتقلال 
اســتقلال در جریان جدایی مجیدی بعد از پایان 
فصل بیســت و یکــم نبوده اســت. ســمیعی در 
کرده  اشــاره  موضوع  این  بــه  خود  صحبت های 
که آجورلو برای تشکر از سرمربی سابق استقلال 
بــا جدایــی اش موافقت کرده اســت. ســمیعی 
از  جدایــی  بــرای  دلایلــی  »مجیــدی  می گویــد: 
استقلال داشت که برای ما محترم است. او برای 
اســتقلال خیلی زحمت کشــید اما برخی انتقاد 
رفتن  اجازه  ســرمربی  مدیریت به  که چرا  کردند 
داد، اما وی خیلی زحمت کشــید و در بســیاری از 
موارد از خودش مایه گذاشت ولی وقتی جدایی 
را به عنوان خواســته خودش در نظــر گرفت و به 
ما اعلام کــرد، مدیریت تصمیم گرفت به عنوان 
تشــکر و پاداش با درخواســتش موافقت کند در 
حالی کــه همــگان به دنبال این بودنــد مجیدی 
بماند. مجیــدی قبل از جدایی از ما درخواســت 
کرد به خاطر تلاش هــا و زحماتش قرارداد قبلی 
فســخ شــود تــا بتواند بــه تیم جدیــدی بــرود. با 
وجود مخالفت باشگاه استقلال و صحبت های 
مکــرری که بــا او حتــی از دوبــی داشــتیم، بنا به 
دلایلی کــه خیلی از آنهــا واقعی و بــه خاطر جو 
فوتبــال ایــران بود مجیــدی تصمیــم گرفت که 

نباشد و مدیریت هم موافقت کرد.«

خبر

جنگ پنهان استقلال و سرمربی سابق

رقابت فرهاد و ساپینتو برای جذب قایدی
روزی که مهدی قایدی اســتقلال را به مقصد الاهلــی امارات ترک کرد، 
همگان تصــور می کردند این بازیکن روند رو به رشــدی را در باشــگاه جدید 
خود طی خواهد کرد، اما قایــدی برخلاف پیش بینی ها حرکت کرد و تبدیل 
به مهره غالباً نیمکت نشــین باشــگاه الاهلی امارات شــد؛ به طوری که حالا 
سران این باشــگاه اماراتی قصد دارند او را به تیم دیگری بفروشند. البته برد 
بزرگ را از انتقال احتمالــی مهاجم ریزنقش ایرانی بازهم باشــگاه الاهلی 
خواهــد کرد، چون برای ایــن بازیکن رقم قابل توجهی بــرای حق انتقال به 
دیگر تیم هــا تعیین خواهد کرد تــا از قرارداد بلند مدتی که با ســتاره ســابق 

آبی ها منعقد کرده، سود قابل توجهی ببرد.
الاهلی در حالی در فکر فروش و درآمدزایی از قایدی است تا شاید فشار 
مالی که بابت جذب این بازیکن متحمل شد را اینگونه جبران کند که فرهاد 
مجیدی بعــد از حضــور در باشــگاه الاتحاد کلبــای امارات مذاکــرات خود 
برای جذب سوگولی ســابق خود را آغاز کرده اســت. مجیدی که در روزهای 

آغازین حضورش در تیم جدید مشــت خود را برای جذب قایدی باز نکرده 
بود در یک هفتــه اخیر تلاش فزاینــده ای برای جذب این بازیکــن از خود به 
خــرج داده و از ســران باشــگاه الاتحاد کلبا کــه از هم تیمی های ســابقش در 
فوتبال امارات محسوب می شــوند، خواسته تحت هر شرایطی این بازیکن 
را به خدمت بگیرند تا خط حمله اش در فصل آتی لیگ امارات جان تازه ای 

بگیرد.
مذاکرات مدیران باشــگاه الاتحاد کلبا با مهدی قایدی در روز های اخیر 
تــا حــدی موفقیت آمیز پیش رفتــه و گفته می شــود قایدی بــه تیم مجیدی 
نزدیک شــده اســت، اما در این میان باشــگاه اســتقلال نیز ســخت به دنبال 
بازگردانــدن قایــدی اســت و بعــد از حضــور ســاپینتو این پــروژه را بــه طور 
جدی دنبال می کند تا شــاید بتواند دوباره ســتاره ســابق خود را به استقلال 

بازگرداند.
در واقع یک جنگ پنهان میان باشــگاه استقلال و فرهاد مجیدی برای 
جذب مهدی قایدی در جریان است و مســئولان استقلال بی توجه به اینکه 
سرمربی ســابق خود به دنبال جذب این بازیکن است، در تلاشند زمینه ساز 

بازگشت قایدی در استقلال شوند.
از ســویی ســاپینتو نیز در مذاکراتی که با مســئولان باشــگاه استقلال 

داشــته تأکیــد کرده مهــدی قایــدی می تواند دوبــاره در اســتقلال به یک 
مهره کلیدی تبدیل شــود. ســاپینتو که فیلم بازی های ســال های گذشــته 
اســتقلال را هــم تماشــا کــرده و عــلاوه بــر فصلــی که گذشــت اســتقلال 
را همسو  مهدی قایدی  ســبک بازی  نظر داشــته،  زیر  نیز  را  ســال های قبل 
گفته  اســتقلال  باشــگاه  مدیــران  به  و  می دانــد  هجومــی اش  تفکــرات  با 
کــه حضــور دوبــاره ایــن بازیکــن در خــط حملــه اســتقلال اتفاق بســیار 

بود. خواهد  فوق العاده ای 
در واقع هم ســاپینتو و هــم مجیدی مهــر تأیید زده اند بــر توانایی های 
مهدی قایدی و اگر مدیران اســتقلال بتوانند قایدی را که به باشــگاه الاتحاد 
کلبا نزدیک شــده از چنگ مجیدی درآورند، برد بزرگی را در نقل و انتقالات 
لیگ بیســت و دوم به نام خود ثبت خواهند کرد و چه بســا بتوانند با همین 

یک خرید تمام عقب ماندگی خود در نقل و انتقالات را جبران کنند.
استقلال قبل از معارفه سرمربی جدید خود هیچ اقدام شایسته و قابل 
تقدیــری در نقل و انتقالات نداشــت و تنها ســجاد شــهباززاده را به خدمت 
گرفت که جذب این بازیکن سر و صدای آنچنانی در فوتبال ایران به پا نکرد، 
اما شکی نیست که حضور قایدی تا حد زیادی کفه ترازو را به سمت استقلال 

سنگین خواهد کرد.

 لزوماً برتــری در نقــل و انتقالات بــه معنای جذب 
ستاره هایی نیســت که این روزها از فضاســازی رسانه ای 
نامتعارفی  دســتمزد های  و  می برند  را  اســتفاده  نهایت 
را مطالبــه می کننــد. بــرای باشــگاه اســتقلال تمدیــد با 
بازیکنانی که فصل پیش زمینه ســاز قهرمانی شدند نیز 
می تواند بردی بزرگ در نقل و انتقالات باشــد و مدیران 
این باشــگاه باید در روزهــای آتی فی الفور در این مســیر 
قدم برداشــته و مانع از فروپاشی تیمی شــوند که فصل 
پیش عیار و توانایی های خود را با کسب قهرمانی بدون 

شکست نشان داد.
روزهــا  ایــن  را  اســتقلال  باشــگاه  هــواداران  آنچــه 
به شــدت نگران آینده این باشــگاه کرده، درواقع همین 
اســت؛ جدایــی بازیکنانــی کــه فصــل پیش زمینه ســاز 
قهرمانی شــدند. نــه رفتــن بازیکنانی همچون ســعید 
صادقــی یــا امثالهــم از نــگاه حامیان اســتقلال مســأله 
بزرگی اســت و نــه حتی جــذب لژیونرهایی کــه در حال 
بازگشــت به فوتبــال ایراننــد. آنها کــه انتظــار قهرمانی 
دوباره اســتقلال در لیــگ بیســت و دوم را دارنــد، بیش 
از همه خواســتار تمدید قــرارداد بازیکنــان فصل پیش 
هســتند. مردانی که این روزها زمزمه جدایی شان نیز به 

گوش می رسد.
جــذاب  وعده هــای  از  بعــد  ســاعت   24 درســت 
مصطفی آجورلو در مراســم معارفه ساپینتو خبرهایی 
درباره جدایی مهدی پور و حسین زاده به گوش می رسد. 
این اخبار بی شــک نگرانــی عمیق حامیان اســتقلال را 
به دنبــال خواهد داشــت و این انتظــار را ایجــاد می کند 
که اول شــخص باشــگاه اســتقلال به جــای پرداختن به 
برخی وعده ها که هیچ ضمانت اجرایی ندارد، ابتدا تیم 

استقلال را برای فصل بعد بسازد.

برخــی  حضــور  تــداوم  بــرای  مذاکــرات  رونــد 
بازیکنــان در لیــگ بیســت و دوم بســیار کند پیــش رفته 
و هیــچ نشــانه ای از پیشــرفت و موفقیــت در مذاکــرات 
آن  مــوازات  بــه  کــه  اســت  همیــن  و  نمی شــود  دیــده 
احتمال جدایــی برخی بازیکنــان که از نظــر کیفی جزو 

بهترین های لیگ بودند، قوت می گیرد.
درواقــع انتظــارات بیرونــی از مدیرعامل باشــگاه 
ورزشگاه  ســاخت  همچون  وعده هایی  طرح  اســتقلال 
برای اســتقلال یا دریافت هــزار میلیــارد مطالبات تأیید 
نشــده از ســازمان صدا و ســیما نیســت و توقــع می رود 
مدیرعامل باشگاه اســتقلال به جای پرداختن به چنین 
پروژه هــای دهــان پرکنــی ابتدا به ســمت حفظ شــاکله 

قهرمانی استقلال برای فصل بعد برود.
اســتقلال، فرهاد مجیدی و گابریل پین را از دســت 

داده اســت. صالــح مصطفوی نیز بــرای مانــدن در این 
باشــگاه تمایل آنچنانی ندارد. وضعیت کوین یامگا که 
یکی از مهره های اثرگذار فصل پیش بود نیز نامشخص 
اســت و دربــاره تمدید قــرارداد با داســیلوا کــه در اندک 
زمانی موفق شد خط دفاع اســتقلال را در غیاب یزدانی 
و مرادمند ســر و ســامان دهد، خبــر امیدوارکننده ای به 

گوش نمی رسد.
در این میان باشــگاه رقیب تمام نقاط ضعف خود 
را ترمیم کرده و با جذب پی درپی ســتاره های لیگ لااقل 
توانسته فضای رسانه ای را به سود خودش سنگین کند. 
عملکرد مدیران باشگاه استقلال اما فضای این باشگاه 
را به ســمتی برده که انتقادهایی از ســوی هــواداران این 
باشگاه مطرح می شــود و حتی بعد از معرفی سرمربی 
جدیــد ایــن نقد هــا فروکــش نکــرده اســت کــه چنیــن 

وضعیتی بی ارتباط با ســکون مدیران استقلال در نقل و 
انتقالات نیست.

درواقع هیــچ نشــانه ای از حفظ تیم فصــل قبل در 
استقلال دیده نمی شود و مدیران باشگاه استقلال عملًا 
اقدامی انجام نداده انــد که خیال هواداران خود را بابت 
شــکل دادن تیمی با همان مختصات اثرگذاری امیدوار 

سازند.
اســتقلال  باشــگاه  معاونان  از  برخی  اظهــارات  در 
نیز جملاتی دیده می شــود که ظاهراً تلاشــی است برای 
بزرگ جلــوه دادن باشــگاه در مقابل برخی ســتاره ها و 
احتمالًا اثبــات این ادعا که باشــگاه در جایگاه رفیع تری 
در قیــاس بــا ســتاره ها قــرار دارد اما ســابقه نشــان داده 
هرگاه باشــگاه ها با این اســتراتژی گام به نقل و انتقالات 
می گذارنــد و قــادر به جــذب بازیکنــان جدید یــا حفظ 
ضررهای  درنهایت متحمــل  نیســتند  خود  ســتاره های 

بسیاری می شوند.
هرچنــد کــه اســتقلال فصل پیــش بــا بازیکنان 
جوانی همچون حســین زاده که هزینه های آنچنانی 
صــرف آنها نشــد قهرمانــی لیــگ را به دســت آورد، 
اما در همان اســتقلال نیز هزینه های بســیاری به پای 
اســتقلال  بازیکنــان خارجــی ریختــه شــد و در واقع 
توانســت با جذب بازیکنان ممتاز جایــگاه خود را در 
صدر جدول حفظ کند، وگرنه شــاید اگر در نیم فصل 
آبی ها تقویت نمی شــدند چه بســا قهرمانی را هم از 

دست می دادند.
بنابرایــن مدیــران باشــگاه اســتقلال نبایــد بــا این 
دیــدگاه مقابل ســتاره ها قــرار بگیرنــد و مطالبــات آنها 
را زیاده خواهــی تلقــی کنند. اســتقلال نیاز بــه بازیکنان 
شــاخص دارد و بی هیــچ تعارفــی خالــی شــدن تیــم از 
چنین ابزاری منتج به موفقیت نخواهد شــد وســاپینتو 
درکنــار تأمیــن ســخت افزار لازم بــرای برگــزاری منظم 
تمرینات، نیاز به ابــزار کافی در میدان بــازی هم دارد که 

این باید از سوی مدیرعامل فراهم شود.

24 ساعت بعد از وعده ساخت ورزشگاه ازسوی آجورلو

ستــــــاره ها در حال جدایی!

گزارش
رضا حمیدی 

یادداشت
حمید رضا عرب 

ســاپینتو نیــاز بــه زمــان دارد تــا بــا اســتقلال به 
نتیجه مطلوب برســد. این حــرف را علیرضا اکبرپور، 
پیشکســوت باشــگاه اســتقلال بــه زبــان مــی آورد. او 
منتظر طی شــدن زمان اســت تا وضعیت استقلال با 
ســرمربی جدید برای همه آشــکار شــود. آیا ســاپینتو 
می توانــد بــه نیــاز هــواداران اســتقلال و بخصــوص 
پیشکسوتان این باشگاه پاسخ دهد؟ باید منتظر ماند.

***
ساپینتو ســرمربی استقلال شــد، حضور این 

چهره را چطور ارزیابی می کنید؟
را  او  باشــگاه  نــدارم.  او  از  زیــادی  شــناخت 
آورده اســت. قطعاً رزومه اش را مطالعه و بررسی 
اســتقلال  بــه  را  او  کافــی  شــناخت  بــا  و  کرده انــد 

آورده اند.
با توجه به اینکه استقلال با سرمربی خارجی 
50 ســال اســت که قهرمــان لیگ نشــده، به 

نظرتان ساپینتو گزینه مناسبی است؟
زمانی آقــای کخ را آورده بودند که ســرمربی 
بســیار خوبــی بود امــا عــدم حمایــت از او و زمان 

ندادن بــرای هماهنگی با شــرایط فوتبــال ایران و 
نگیرد. وقتی سرمربی  نتیجه  استقلال باعث شــد 
جدید آورده می شود باید حمایت شود و خرابش 
ســرمربی  هســتند  منتظر  کــه  بعضی هــا  نکننــد. 

نتیجه نگیرد و شکست بخورد تا او را بکوبند.
پیشنهاد شما چیست؟

بــه هر حــال آقــای آجورلو حــالا او را بــه تیم 
آورده و باید حمایت شــود. تنها با پشت سرمربی 
بــودن و حمایت از او اســت که تیم دوبــاره موفق 
خواهد شــد. هر مربی احتیــاج به زمــان دارد. اگر 
ســرمربی داخلی باشــد بحثش جداســت. مربی 
خارجــی احتیــاج بــه زمــان دارد کــه با سیســتم و 
بازیکنانش آشنا شود و بتواند خودش را با شرایط 
هماهنــگ کنــد. کامــلًا غیــر منطقــی اســت که از 
ســرمربی خارجی انتظار داشته باشیم زود نتیجه 

بگیرد.
به  و  نداشــته  وریا  با  تماســی  باشــگاه  تاکنون 
نظر با تمدید نکردن قــراردادش درهای خروج را 

روی این بازیکن باز کرده اند.  

وریا کاپیتان اســتقلال اســت و با تمام وجود 
بــرای تیــم زحمــت کشــیده اســت. تیــم را فصل 
قبــل با همیــن وریا قهرمــان کردند. همیشــه باید 
از بازیکنانــی کــه چندین ســال برای تیــم زحمت 
کشــیده اند بــا نهایــت ادب و احترام یاد شــود. اگر 
باشــگاه این بازیکن را نمی خواهد باید با احترام و 
در  شــأن او همکاری را پایان دهنــد. اگر قصد ادامه 
بازی نداشــت باید از او در کادر فنی اســتفاده کنند؛ 
اگــر می خواهد به بــازی کــردن ادامه دهــد باید با 

احترام با هم به همکاری پایان دهند.
تکــرار  را  قهرمانــی  آینــده  فصــل  اســتقلال   

خواهد کرد؟
امیــدوارم کــه چنیــن اتفاقی رخ دهــد. حالا 
زمان  اســت  شــده  روشــن  ســرمربی  تکلیــف  کــه 
برطرف کــردن نقاط ضعف تیم و یارگیری اســت. 
با به خدمــت گرفتن بازیکنان مــورد نظر و تمدید 
بــا بازیکنــان اصلی اســتقلال می توانــد دوباره در 
این راه ســخت بــرای قهرمانی بجنگد. اســتقلال 

همیشه مدعی قهرمانی است و خواهد بود.

علیرضا اکبرپور: باید  شأن وریا حفظ شود

منتظرند ساپینتو ببازد و از او انتقاد کنند

 پرتغالی های تازه
در راه استقلال

زمینه ســاز  ســاپینتو  دارد  احتمــال 
اســتقلال  در  پرتغالــی  بازیکــن  دو  حضــور 
برخــی  نــام  پرتغالــی  مربــی  ایــن  شــود. 
به  را  آنهــا  فیلم هــای  همــراه  بــه  بازیکنــان 
مورد  اگر  تا  داده  اســتقلال  باشگاه  مسئولان 
تأیید قرار گرفتند به استقلال بیایند. ساپینتو 
ایــن بازیکنــان را تأییــد کــرده اما از باشــگاه 
اســتقلال نیــز خواســته ایــن بازیکنــان را به 
دقت ارزیابی کنند و نظرشان را به او بگویند 
تا اگر درنهایت مــورد موافقت قرار گرفتند، 
زمینه حضورشــان در استقلال فراهم شود. 
از طرفی ســاپینتو دربــاره همــکاری با چند 
دســتیار پرتغالــی نیــز مذاکراتی با باشــگاه 
اســتقلال داشــته و آجورلو قول مساعد داد 
که یــک یا دو دســتیار مــد نظر ایــن مربی به 
اســتقلال بیایند. با توجه به اینکه نام برخی 
پیشکسوتان اســتقلال از جمله جباری برای 
حضــور روی نیمکت اســتقلال نیــز مطرح 
شــده، بــه نظر می رســد یــک مربــی ایرانی 
صاحبنــام نیــز در کنــار ســرمربی پرتغالــی 
از  بعــد  اســت  قــرار  گرفــت.  خواهــد  قــرار 
بازگشت ســاپینتو به استقلال درباره حضور 
پرتغالی های تازه در استقلال تصمیم گیری 
شــود تــا اســتقلال بســرعت آمــاده شــروع 

تمرینات خود در لیگ برتر شود.

یکــم  و  بیســت  لیــگ  پایــان  از  بعــد 
اســتقلال بــه پروســه ای  ســرمربی  انتخــاب 
انتقاد های  و  شــد  تبدیــل  طولانــی  و  زمانبــر 
بســیاری را به دنبال داشــت. حتی بسیاری از 
کارشناسان حوزه اســتقلال نیز بر این باورند 
کــه این باشــگاه نقــل و انتقالات را بــه رقیب 
ســنتی خود باخته اســت. با این حــال بیژن 
طاهری کــه تا چنــد روز  قبل مشــخص نبود 
در اســتقلال می مانــد یــا می رود، ســعی در 
روزه دارد.  این تأخیــر 20  جلــوه دادن  عادی 
رفتار  به  محکــوم  را  منتقــدان  حتی  طاهری 
شــیطنت آمیز می کند. او می گوید: »از سوی 
را  اســتقلال  هــوادار  تا  شــد  شــیطنت  برخی 
نگــران کننــد و خوشــحالی آنها تلخ شــود. 
متأســفانه تــا حــدودی هــم موفــق شــدند 
کــه ایــن نگرانــی را در دل هــوادار اســتقلال 
ایجــاد کنند. با ایــن حال خدا را شــکر به خیر 
گذشــت. ان شــاءالله روز هــای خوبــی بــرای 

اســتقلال رقــم بخــورد. از طرفــی فصلی که 
شــروع نشــده، مانند هندوانه در بسته است. 
هیــچ چیز مشــخص نیســت. همان طور که 
درخشان  نتایج  آن  نمی دانستیم  پیش  سال 
را می گیریــم، امســال هــم تمــام تلاشــمان 
ســنگین تری  مســئولیت  امــا  اســت،  همین 
به نــام حفــظ قهرمانــی داریم. امیــدوارم با 
ســرمربی جدید این اتفاق بیفتــد. ما ابتدای 
را  خود  تمرینــات  تیمــی  هیچ  و  هســتیم  کار 
شــروع نکرده اســت.« این در حالی است که 
طاهــری هیچ اشــاره ای بــه نقــل و انتقالات 
نیســت  مشــخص  و  اســت  نکرده  اســتقلال 
برنامــه مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال برای 
به دســت آوردن ســتاره ها در نقل و انتقالات 
گفته  طاهــری  که  همان طــور  آیا  چیســت؟! 
ماجــرا به این تنــدی که منتقــدان می گویند 
به ضرر اســتقلال پیش نخواهد رفت؟ زمان 

همه چیز را مشخص خواهد کرد.

در حالی که مذاکرات با فولاد ادامه دارد

شاید وریا یک فصل دیگر در استقلال بماند

چینی: در مقابل ساپینتو صبور باشید

امروز  به  تا  اســتقلال  باشــگاه  مسئولان 
واکنش رســمی نســبت بــه آینــده  وریا  هیچ 
غفوری از خود نشــان نداده اند و ظاهراً قصد 
دارند در ســکوت این موضوع را پیش ببرند. 
مصاحبــه ای  قبــل  روز  چنــد  غفــوری  وریــا 
انجــام داد و در آن گفت و گو نســبت به رفتار 
مســئولان باشــگاه اســتقلال گله کرد. بعد از 
ایــن مصاحبه بحث پیوســتن آقــای کاپیتان 
بــه باشــگاه فــولاد خوزســتان داغ تــر شــد و 
حتــی جواد نکونــام در گفت و گویی نســبت 
با  کــرد.  تمایل  ابــراز  بازیکــن  ایــن  جــذب  به 
ایــن حال باشــگاه اســتقلال در تلاش اســت 
ماجــرای وریــا را به شــکل مســالمت آمیزی 
حل کند و به همین دلیل هم هست که بحث 
تمدید دوباره قرارداد این بازیکن با استقلال 
در باشــگاه اســتقلال جــدی شــده و احتمال 
دارد در روزهای آتــی مذاکراتی با این بازیکن 
خبرنگار  انجام شــود. طبــق اطلاعاتــی کــه 
ایران ورزشــی از وضعیت وریا با اســتقلال به 
باشگاه  با  بازیکن  این  موضوع  آورده  دســت 
اســتقلال هرگز به حواشــی و مســائلی از این 
دســت ارتباط ندارد و اگر این روزها می بینید 
که نســبت به تمدیــد قــرارداد او تردیدهایی 

در ذهــن مدیریت باشــگاه اســتقلال شــکل 
بازیکن  این  فنی  شــرایط  به دلیل  فقط  گرفته 
اســت که به ســن بازنشســتگی نزدیک شده 
به  استقلال  باشــگاه  مسئولان  درواقع  است. 
ماجرای وریا فقط فنــی نگاه می کنند و قصد 
دارنــد شــرایطی را در این تیم ایجــاد کنند که 
بازیکنــان آینده دارتــر فرصت عقــد قرارداد 
با این باشــگاه را داشته باشــند. البته احتمال 

تمدید قرارداد کاپیتان همچنان وجود دارد.

علی چینی، پیشکســوت اســتقلال درباره 
ایــن  باشــگاه  ایــن  در  ســرمربی  انتخــاب  رونــد 
جملات را به زبان آورده اســت: »شاید بعضی ها 
تحمــل و صبــر کمــی داشــتند و بــرای انتخــاب 
ســرمربی جدیــد عجلــه می کردنــد، امــا زمــان 
مشــخص کرد کــه ایــن انتخــاب خیلی هــم دیر 
نشــده بود و آجورلو توانســت با دقــت انتخابی 
مناسب برای اســتقلال انجام دهد. به هواداران 
توصیــه می کنــم در نقــل و انتقالات هــم عجله 
نکننــد و مطمئن باشــند که برای فصــل بعد هم 
اســتقلال بهترین تیم را خواهد داشت.« چینی 
ادامــه داد: »بعضــی تیم ها که فصل گذشــته در 
رقابــت فنی با اســتقلال کم آورده بودنــد، ناچار 
بودنــد برای راضی کردن هــواداران خود و خرید 
فرصت دوباره دست به نقل و انتقالات هیجانی 
زده و در ایــن راه ریخت و پاش کننــد. آنها اگر این 
کار را نمی کردند )منظورش پرســپولیس است( 
کــه هواداران شــان فرصــت دیگــری نمی دادند 
و بایــد خودشــان می رفتنــد. امــا اســتقلال تیم 
کاملی داشت و نیازی به نقل و انتقالات هیجانی 
نداشــت. بــه نظــرم مســیر اســتقلال در نقــل و 
انتقــالات صحیــح اســت و هــواداران هــم نباید 
هیجانی شده و باشگاه را تحت فشار قرار دهند.« 

آیــا ســاپینتو در اســتقلال موفــق خواهــد شــد؟ 
چینی به این ســؤال اینگونه پاسخ می دهد: »هر 
مربی در اســتقلال ابزار کافی که شــامل بازیکن، 
شــرایط مالــی مناســب و زمیــن تمرین اســت را 
داشته باشد و در کنار آن از سوی هوادار و مدیریت 
مورد حمایت قــرار گرفته و بــه او فرصت بدهند 
می توانــد موفــق شــده و تیــم را قهرمــان کنــد. 
ساپینتو هم مربی کوچکی نیست و او هم تحت 
این شــرایط کــه نام بــردم تــوان قهرمــان کردن 
دوباره آبی هــا را دارد.« چینی رقابت برای فصل 
بعــد را جذاب می داند: »در فصــل جدید رقابت 
بــرای قهرمانــی قطعــاً جذاب تــر و فشــرده تر از 
فصل گذشته است و کار استقلال هم برای حفظ 
و تکــرار قهرمانــی ســخت تر از به دســت آوردن 
قهرمانــی قبلی خواهد بــود، اما با شــناختی که 
از مجموعــه باشــگاه دارم به یقین رســیده ام که 
در این رقابت تیــم ما کم نخواهد آورد و شــانس 
زیادی برای تکرار قهرمانی خواهد داشت. فقط 
کافی است هواداران صبر خود را از دست ندهند 
و همان طور که از مربیانی مثل اســتراماچونی و 
مجیدی حمایــت کردند و به آنها فرصت دادند، 
از این مــرد پرتغالی هم حمایت کرده و به وی نیز 

زمان کافی بدهند.«

سوژه

مذاکرات استقلال با هافبک سانتاکلارا جدی شد

مدیران استقلال: محبی را قطعی می خواهیم

محمد  بــا  اســتقلال  باشــگاه  مذاکرات 
می کند،  بــازی  پرتغــال  لیــگ  در  کــه  محبی 
جدی شده است. این بازیکن فصل پیش هم 
مــورد توجه فرهــاد مجیدی قرار داشــت اما 
اعلام  استقلال  باشگاه  به  او  مدیربرنامه های 
کرد محبــی قصد دارد به بــازی در اروپا ادامه 
دهد. مسئولان باشــگاه استقلال اما بار دیگر 
مذاکره  وارد  خوش تکنیــک  ایــن بازیکــن  با 
شــده اند تا شــاید اگر محبــی به بازگشــت به 
بازیکن  این  دهد،  نشــان  تمایل  ایران  فوتبال 
اولیــه  مذاکــرات  در  بگیرنــد.  خدمــت  بــه  را 

توافق هایی  محبی  و  استقلال  باشگاه  میان 
ایــن  مدیربرنامه هــای  امــا  شــده  حاصــل 
اعلام  اســتقلال  باشــگاه  ســران  به  بازیکــن 
کرده ریــش و قیچــی در صــدور رضایتنامه 
ســانتاکلارا  باشــگاه  دســت  در  بازیکن  ایــن 
اســت و اگر مســئولان این باشــگاه پرتغالی 
بــه انتقــال قرضی محبــی رضایــت دهند، 
ایــن بازیکــن بــه اســتقلال ملحــق خواهد 
شــد. جالب اســت که در مذاکــرات اولیه به 
مسئولان باشگاه استقلال گفته شده محبی 
را به طور قرضی به این باشــگاه خواهند داد 
اما آجورلو بــه مدیربرنامه محبــی گفته که 
این بازیکن را به صورت قطعی می خواهد. 
این درخواســت بدان معنا است که باشگاه 
اســتقلال مبلــغ کافــی بــرای پرداخــت حق 
انتقــال قطعــی محبــی را در اختیــار دارد که 
باید دید باشــگاه ســانتاکلارا با این خواســته 
موافقت خواهد کرد یا خیر؟! به هر حال بعد 
از منتفی شــدن حضور صادقی در استقلال، 
جــذب محمــد محبــی می توانــد رضایــت 
خاطر هواداران استقلال که این روزها عمیقاً 
نگــران آینده باشــگاه خود هســتند را جلب 
کند و قدری فشــار را از روی شانه های آجورلو 

بردارد.

نگاه

یک سؤال از سرپرست محترم استقلال

چرا طاهری تأخیر  در انتخاب سرمربی را عادی جلوه می دهد؟

استقلال برای دستیاران 
خارجی باید جداگانه 

پول بدهد
 از قــرار معلــوم قــراردادی کــه بــا ســرمربی 
جدید اســتقلال بســته شــده بابــت مســائل مالی 
فقط شــامل حال خود ریکاردو ســاپینتو می شود 
از بابــت  نخواهــد گرفــت.  او را در بــر  و دســتیاران 
و  اســت  مشــخص  کاملًا  تکلیف  که  ایرانی  مربیان 
هر دســتیار وطنی که بــه جمع کادر فنی اســتقلال 
اضافه شــود با این باشگاه قرارداد ریالی می بندد و 
ارتباطی  هیچ  دستمزد  این  پرداخت  است  بدیهی 
بــه ســرمربی خارجــی نخواهــد داشــت ولی طی 
روزهای گذشته این بحث مطرح شده بود که تمام 
کنترات  به صورت  هم  خارجی  دستیاران  دستمزد 
کاری  دیگر  اســتقلال  و  بیاید  ســاپینتو  قرارداد  روی 
بــا مربیانی کــه این ســرمربی با خــودش می آورد 
نداشته باشــد. به نظر می رســد طرح مذکور هنوز 
اجرایی نشــده و تــا اینجــای کار قرار اســت مربیان 
خارجی مد نظر ریــکاردو هم هر کــدام به صورت 
جداگانه با اســتقلال قــرارداد ببندند. اســتقلال به 
احتمــال فــراوان جــدا از بحــث ســرمربی، در این 
فصــل دو مربــی خارجی هــم خواهد داشــت که 
وظیفه  انجــام  پرتغالی  مــرد  دســتیاران  مقــام  در 
می دهد و مربیان  معمولًا رخ  اتفاقی که  می کنند. 
فوتبــال مــا می آینــد حداقــل دو  خارجــی که بــه 

دستیار غیر ایرانی هم با خودشان می آورند.

مرد پرتغالی گران تر از 
مجیدی

برای  خــود  ســرمربی  تکلیف  اســتقلال   
فصــل آینــده را شــناخت و حــالا می دانــد با 
چه کســی باید از عنوان قهرمانــی پیکارهای 
لیگ بیســت و یکم دفاع کند. فرهاد مجیدی 
ریــکاردو  تــا  شــد  جــدا  آبی پوشــان  جمــع  از 
ســاپینتو هدایــت ایــن تیــم در فصــل بعد را 
برعهده بگیرد. چهره ای که حداقل به عنوان 
بازیکــن در فوتبال اروپا کاملًا شــناخته شــده 
جلسه  حرف هایش در  می شــود و  محســوب 
برخــی  بــود.  امیدوارکننــده  بســیار  معارفــه 
ریــکاردو با  ایــن دارد که  از  حکایت  شــایعات 
قراردادی به ارزش ۴۵0 هزار دلار به استخدام 
اســتقلال درآمــده اســت. هــر چنــد معمولًا 
قراردادهــای خارجــی در فوتبال ایــران هرگز 
علنی نمی شود ولی اگر همین مبلغ را ملاک 
قرار بدهیم بــا توجه به قیمــت ارز و امکانات 
منزل مســکونی  اجــاره یــک  نظیــر  دیگــری 
لوکس و ایاب و ذهاب در طول فصل می توان 
فرهاد  از  اســتقلال  بــرای  پرتغالی  مــرد  گفت 
مجیدی هم گران تر شده اســت و باید ببینیم 
بــه انــدازه چنیــن رقمــی کــه برایــش هزینه 
می شــود کارایی هم خواهد داشــت یا خیر؟! 
در حــال حاضــر بزرگترین دغدغه هــواداران 
اســتقلال این اســت کــه ســاپینتو با تیــم آنها 
هم دقیقــاً مانند اغلــب تیم هــای دیگری که 
و  کنــد  رفتــار  داشــته،  برعهــده  را  هدایتشــان 
او  چــون  نشــود  طولانی  تهــران  در  اقامتــش 
اصــلًا به مانــدن زیــاد در یــک تیــم اعتقادی 

ندارد!

بازیکنی که مجیدی به پایش ایستاد

استقلال جلالی را از دست نمی دهد
وقتــی  گذشــته  ســال  تابســتان   
فرهــاد مجیدی بــا وجود آســیب دیدگی 
ایــن  داشــت  تأکیــد  جلالــی  ابوالفضــل 
مدافع را می خواهد بســیاری از هواداران 
اســتقلال تعجــب کــرده بودنــد و حتــی 
تعدادی از مسئولان وقت باشگاه نیز قلباً 
تمایلی بــه انجام ایــن کار نداشــتند ولی 
آبی پوشان  وقت  ســرمربی  فراوان  اصرار 
موجب شــد ابوالفضل جلالی استقلالی 
شــود و بــا وجــود اینکــه بخش زیــادی از 
ســپری  خاطــر  بــه  نیــز  را  اول  نیم فصــل 
کــردن دوران نقاهت از دســت داد فرهاد 
مجیدی همچنان به پای او ایستاد و تأکید 
می کــرد ایــن بازیکــن یکــی از مهره های 

شــد.  خواهــد  ایــران  فوتبــال  آینــده دار 
ابوالفضــل  بازگشــت  و  مجیــدی  اصــرار 
جلالی به شــرایط بــازی آرام آرام خود را 
نشــان داد و کار به جایی رســید که دراگان 
اسکوچیچ این بازیکن را در اردوی قطر با 
سایر ملی پوشــان همراه کرد تا مشخص 
شــود فرهاد چند ماه قبــل انتخاب کاملًا 
درســتی انجــام داده بــود. حــالا خبر هــا 
بیانگر آن اســت که جلالی چند پیشنهاد 
اصــرار  اســتقلالی ها  ولــی  دارد  خــوب 
دارنــد او را در جمــع بازیکنان خودشــان 
حفــظ کنند و این طور کــه می گویند اصلًا 
آینده  فصــل  در  بازیکــن  ایــن  جدایــی  با 

موافقت نخواهند کرد.


